
Beantwoording vragen vanuit fracties

Fractie VVD

Agendapunt - punt 8 Ontwikkeling terrein Euterpe  

 
Inbreng VVD
Vragen VVD fractie bij agenda punt 8: Voorstel tot herontwikkeling gebied Euterpe Maasland t.b.v. 
woningbouw

VRAAG 1
Er wordt in de raadsoplegger gesteld dat er door het college onderzoek wordt gedaan naar compensatie 
van de gemaakte kosten o.a. bij het rijk. 
Is er al enig zicht of dit tot resultaat gaat leiden en zo ja over welke bedrag praten we dan?
Antwoord
Daar is in dit stadium nog geen zicht op. Dit moet in overleg met het ministerie van J&V nog bepaald 
worden. Uitgangspunt is dat het Rijk de reële kosten vergoedt

VRAAG 2
In de hoofdlijnen overeenkomst met Wonen Midden-Delfland staat dat de gerealiseerde appartementen 
op Euterpe zullen worden verhuurd als sociale huurwoning met als doelgroepen Oekraïners, starters en 
spoedzoekers. Sociale huurwoningen staan open voor verhuur aan woningzoekenden uit de gehele regio 
(Woonnet Haaglanden). 
Hoe verhoudt zich de verhuur aan/voor Oekraïners hiermee? 
En wat betekent dit voor het aantal woningen dat daadwerkelijk beschikbaar komt voor lokale 
doelgroepen?  Gaat het lokaal maatwerk over 15 of 30 woningen?
Antwoord
Momenteel worden 51 Oekraïners opgevangen in onze buurgemeente Westland. 
De bedoeling is dat wij deze een plek willen geven op Euterpe Maasland. 
De overige woningen willen we reserveren voor starters en spoedzoekers om zo de druk op de lokale 
woningmarkt te verlichten. Huisvesting van Oekraïners gaat niet ten koste van lokaal maatwerk


